



INTERNATIONAL RESCUE COMMITTEE, IRC.

Iraq

لجنة الإنقاذ الدولية – العراق

BID NOTICE

إعلان مناقصة

The International Rescue Committee, (IRC) is a private international, nonsectarian, voluntary organization providing relief, protection and resettlement services for refugees and victims of oppression or violent conflict.

The IRC Iraq country program is issuing this RFP to solicit competitive, sealed proposals to establish a long-term agreement to secure competitive proposals to select one vendor or more for International Rescue Committee to supply Office and Kitchen supplies to or at Erbil Governorate.

Interested and suitably qualified providers capable to supply Office and Kitchen Supplies may request complete tender information from the IRC office located at:

IRC Erbil office – 23rd Floor, Block A, MRF Quattro, Gulan Street, Erbil.

Phone number: 07717886227

Offers to supply will **ONLY** be accepted in IRC office mentioned above.

Offers to supply will not be accepted after 12:00p.m on Tuesday 6th February 2023.

لجنة الإنقاذ الدولية (IRC) هي منظمة دولية خاصة غير منحازة لطائفة معينة و طوعية تقدم خدمات الاغاثة، الحماية و اعادة التوطين للاجئين و ضحايا القمع او الصراعات العنيفة.

تقوم منظمة لجنة الإنقاذ الدولية (IRC) برنامج العراق , إلى تقديم طلب اقتراح لغرض التماس المنافسة و مقترحات مختومة, لاختيار مورد و إنشاء اتفاقية طويلة المدى لتوريد مستلزمات المكاتب والمطبخ إلى أو في محافظة أربيل . جميع الموردين والبائعين المؤهلين فنياً لتوريد المواد و الخدمات المذكورة مدعوون لتقديم عروضهم.

يمكن للمقدمين المهتمين والمؤهلين فنياً لتوريد مستلزمات المكاتب والمطبخ طلب معلومات كاملة عن مناقصة (tender) من مكتب لجنة الإنقاذ الدولية الموجود في:

مكتب لجنة الانقاذ الدولية, أربيل – شارع كولان – مجمع أم أر أيف A23

هاتف: 07717886227

تقبل العروض فقط في مكاتب لجنة الانقاذ الدولية و على العناوين اعلاه
لا تقبل عروض التجهيز بعد الساعة 12 الظهر يوم الأثنين 6 شباط 2023.